
Kære Christian og Indre By Lokaludvalg (bcc: Byliv hos TMF) 

1. Jeg vil først udtrykke, at vi er kede af, at vi er ikke er blevet kontaktet hverken telefonisk 
eller på skrift inden denne mail. 

2. Som det fremgår af nedenstående referat – som er sendt til godkendelse hos jer 1. maj – har vi 

ønsket at høre jeres input og tage dem så godt som muligt til efterretning. 

3. Vi kan derudover berolige jer med, at vi har svar på jeres kommentarer og bekymringer i brevet. 

Havde vi kendt jeres bekymringer, havde i naturligvis fået dem i direkte dialog med os tidligere, 

men nu kommer de her (se nedenfor). 

4. Derudover har jeg svar på jeres spørgsmål fra selve mødet vedr sikkerhedsbestemmelser vedr. 

området Rådhuspladsen (igen: se nedenfor). 

Indre By Lokaludvalg  

Mødet foregik onsdag d. 25 april kl. 18.00  

- Indre By Lokaludvalg er glade for at Distortion gider at komme igen og præsentere årets 
ideer - På trods af arrangementets karakter.  
- Det skal bemærkes Lokaludvalget ikke har været tilfreds med Distortion ved 
Rådhuspladsen de sidste par år  
- Lokaludvalget er bekymret for træerne på Dronning Louises Bro bliver ødelagt. 
- Kommunikationsveje til beboer skal optimeres—> informer generelt beboerne bedre både 
med flere beboerbreve og mere info på hjemmesiden. 
- Lokaludvalget er bekymret for hvordan folk bevæger sig fra Vesterbro, specielt taget de 
sidste to år med i betragtning (Lukning af HC Andersens Boulevard).  
- Lokaludvalget udtrykker bekymring for trafikprop både fra Jernbanegade, Vester Voldgade 
og Tetgensgade 

- Opgradegeringen af baren i midten vil begejstre til mere fest - hvilket ikke er imødeset 
- Lysshowet fra sidste års scene var alt for voldsomt. Distortion har allerede nedskaleret 
lysshowet og hele scenens set-up. 
- Lokaludvalget tvivler på at Rådhuspladsen er lokalt forankret, og mener ikke det er nok at 
den lokale skobutik og eventfirma er nok lokale til det.  
- Lokaludvalget ville foretrække en lydbegrænsning, og angiver at lydniveauet burde blive 
kommunikeret ud til beboerne. 
- Lokaludvalget efterspørger antallet af Tryghedskorps og hvad de helt konkret gør i 
praksis.  
- Lokaludvalget synes ikke helikopteren er fordelagtig og foreslår at en drone ville være 
bedre 

- Lokaludvalget vil gerne i dialog med Politiet omkring nedlukning af private mobile anlæg, 
og hvordan det samarbejde med Distortion fungerer i praksis. evt. også gerne have et skriv 
med til den interne evaluering af arrangementet. 
- Lokaludvalget ser satellit arrangementerne omkring Øksnehallen og Ingerslevgade er en 
god ide til at mindske presset fra Rådhuspladsen. 
- Tryghedskorpsene skal være bedre til at dirigere folk væk 

- Plomberingen af anlægget ved Rådhuspladsen kunne være en god ide 

- Skrivet omkring opfordring til fjernelse af glas fra kiosker og supermarkeder sendes i 
næste uge - Lokaludvalget vil være med hvis det giver mening for dem. 
- Lokaludvalget mener den mest effektive kommunikationsvej til beboerne er Twitter. 

 

Jeg har desuden de informationer i spurgte om til mødet her:  
 

Sikkerhedsbestemmelser ved området Rådhuspladsen:  

1 Sektorchef  
Indgangen: 



6 Vagter + 8 Tryghedskorps 

Backstage: 
1 Vagt 
Sceneadgang 

1 Vagt 
Partner Podie 

1 Vagt 
Toilletter v. Vester Voldgade 

2 Vagter 
HC Andersens Boulevard 

2 Vagter 
Ved Metroadgangen 

2 Vagter 
Ved Springvandet  
1 Vagt 
Runderer på Rådhuspladsen 

4 Vagter + 2 Crowd Safety + 8 Tryghedskorps 

Front Stage 

4 Crowd Safety 

 

Nomeringen af vagter og tryghedskorps er næsten en fordobling fra sidste år.  
Samtidig har vi indgået dialog med Natteværter omkring også at være crowd control under hele 
Distortion.  
 

Til orientering som blev efterspurgt til mødet  
- Vestenes farver - : 
Sektorchef: Sort Skjorte m. hvid skrift 
Vagter: Sort Skjorte m. hvid skrift 
Crowd Safety: Lilla  
Tryghedskorps: Turkis 

Natteravnene: Gule jakker 
 

For at besvare jeres bemærkninger vil jeg her svare på dem:  
- Som angivet til mødet vil vi udlevere beboerbreve op til Gammel Torv / Nytorv og op til 
Studiestræde, HC Andersens Boulevard og Industriens Hus. 
- I forhold til crowd control er; Sikkerhedsplanen over Rådhuspladsen og ovenstående notering er 
godkendt af Københavns Politi. 
- For afklaringens skyld vil Københavns Politi vil være tilstede og assistere sikkerheden ved 
Rådhuspladsen hvis de finder det nødvendigt. Jeg ved ikke hvor mange de kommer med.  
- Som sagt er Sikkerhedsplanen godkendt af Københavns Politi og deri er medtænkt både 
evakueringsveje og menneskeflowet netop så vi kan undgå at afspærre Hc Andersens Boulevard 
igen. 
- Den store bar ved midten er tænkt så der ikke kommer et ligeså stort menneskepres i midten, og 
kan tage noget af presset imod Boulevarden. 
- Til orientering som der også blev angivet til mødet vil Dronning Louises Bro være en scene, tre 
barer og en velkomstportal. Præcis samme opstilling ligesom sidste år.  
 

--  
Med venlig hilsen / Best wishes 
Nikolaj Andersen 
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